
 
 

Zápis č. 06/2022 
z řádného zasedání Akademického senátu Pedagogické fakulty UJEP, 

 
Místo: CS227 
Datum a čas: 15. 6. 2022, 15:00 h 
 

1. doc. PaedDr. Ladislav Bláha, Ph.D 
2. Mgr. et Bc. Lukáš Círus, Ph.D. 
3. Mgr. Miroslav Hašek, Ph.D 
4. Mgr. Miloš Makovský, Ph.D. 
5. Mgr. Martin Nosek, Ph.D. 

6. Mgr. Jana Pavlíková, M.A., Ph.D. 
7. Mgr. Zdeněk Svoboda, Ph.D 
8. Martin Sluka 
9. Bc. Šárka Studecká 

10. Bc. Tomáš Visinger 
 

Omluveni:   
1. Tomáš Jarý 
2. Bc. Lukáš Bárta 

 
Neomluveni:    

1. Denis Schmidt 
 
Hosté:   
prof. PhDr. Jiří Škoda, Ph.D. 
Ing. Mgr. Martin Černý, MSc. 
doc. PhDr. Ladislav Zilcher, Ph.D. 
PhDr. Ing. Ivan Bertl, Ph.D. 
Ing. Vendula Poslední 
 
 
Program: 

1. Informace z kontrolního dne přípravy projektové dokumentace k II. fázi rekonstrukce 
budovy kateder 

2. Návrh rozpočtu PF UJEP na rok 2022 
3. Informace z jednání Asociace děkanů pedagogických fakult ČR (prof. Škoda) 
4. Různé 

 
Schválení programu zasedání  
hlasování:   pro – 9  proti – 0 zdržel(a) se hlasování, schváleno 
 
 
0. Autorizování zápisů z předchozích zasedání a hlasování per rollam + kontrola plnění 
usnesení AS PF UJEP 
Usnesení 0: 
AS PF UJEP schvaluje Zápis č. 05/2022 z řádného zasedání Akademického senátu 
Pedagogické fakulty UJEP, konaného dne 18.5. 2022   
hlasování:   pro – 9  proti – 0 zdržel(a) se hlasování, schváleno 
 
Kontrola usnesení AS PF UJEP 
Z minulých usnesení AS PF UJEP nevyplývají žádné nesplněné úkoly. 
_____________________________________________ 



 
 
1. Informace z kontrolního dne přípravy projektové dokumentace k II. fázi 

rekonstrukce budovy kateder 
 
komentář doc. Zilcher 
 (příchod Martina Sluky, 15:10) 
 

1) Zhotovitel požádal o prodloužení termínu dokončení dokumentace o 30 dní 
- Problém: v aule musí být 7-8 míst pro osoby s postižením; finální dohoda – místa ve 

výklenku nad auditoriem (Skyview) + 3 místa dole v aule (odebrání 18 běžných míst k 
sezení). 

2) Harmonogram prací 
- technologické postupy na sebe musí bezprostředně navazovat; v průběhu výuky nesmí 

být uzavřena aula; ideální doba realizace max. 1,5 roku. 
3) Nábytek, knihovna uložené v CN 
- firma realizující stavbu by zodpovídala také za vystěhování, uložení a zpětné 

nastěhování majetku 
- individuální přesuny (např. osobní majetek) možné cca do konce roku 2022 
4) přehled plánovaných stavebních úprav: 

 stěny, stropy, podlahy – kde je třeba; 
 poslední část střechy (sběr dešťové vody na splachování, solární panely);  
 v uzavřeném 7. patře skladovací prostory;  
 demontáž staré vzduchotechniky; instalace klimatizace do místností, které se 

přehřívají + stínění oken; 
 v šachtě za stávajícími výtahy vznikne další velký výtah (evakuační); 
 relaxační místnosti – v každém patře před výtahem, oddělené sklem; 
 nová elektroinstalace, osvětlení; 
 nová wc (i tam, kde už jsou); 
 plechové skříňky na chodbách (požární předpis); 
 schodiště: požární klapky zůstávají, nové madlo zábradlí; 
 v suterénu relaxační místnost pro studenty; 
 keramická dílna zůstává; jen lehké úpravy; 
 ochrana proti nárazům ptactva do skel (polepy); 
 místo PC v přízemí samozavlažovací zelená stěna + dobíjecí stanice na 

elektrické vozíky; 
 o umístění studoven rozhodnou katedry. 
 katedry, které budou umístěny na CN: AJ, ČJ, HV, Primární vzd., Psy, Ped 

 
Doplnění: ing. Poslední 

 dokončena se budova Zdravotnických studií, rekonstrukce CN se teď pro UJEP stává 
prioritou v čerpání financí  

 Královka: aktuálně se od prodeje ustoupilo; zkoumá se možnost využít budovu pro 
spec. laboratoře PřF; v dlouhodobém výhledu je s Královkou počítáno jako se 
zbytným majetkem: 

 
  



 
 
 
 
2. Návrh rozpočtu PF UJEP na rok 2022 

 
Prof. PhDr. Jiří Škoda, Ph.D., děkan PF UJEP, na základě § 27 odst. 1 písm. c) zákona č. 
111/1998 Sb., o vysokých školách a o změně a doplnění dalších zákonů, předkládá 
Akademickému senátu PF UJEP ke schválení návrh Rozpočtu provozních prostředků PF 
UJEP na rok 2022.  
 

komentář prof. Škoda a dr. Bertl 

- nedefinovatelný vývoj a vlivy inflace 
- uspořené prostředky lze na konci roku přesunout do kapitoly mzdy – nikoli do základu, 

nevytvářet závazek pro nové vedení (+mimořádná odměna má navíc větší motivaci); 
- Pokud nebude navyšován rozpočet pro veřejné vysoké školy, musíme využít rezerv a zároveň 

hledat úspory 
 

Doc. Bláha, předseda ekonomické komise 
- rozpočet je hodnocen jako vyrovnaný, doporučuje schválení (viz příloha – Stanovisko EK) 
- Roste tlak zaměstnanců na zvyšování mezd v souvislosti s inflací 

 
Diskuse 

- reflexe z AS UJEP – napjaté mezifakultní vztahy v oblasti rozdělování financí; 
- nepříznivé srovnání mezd v regionálním školství a na univerzitách; 
- objevuje se trend nižších úvazků – plný úvazek na gymnáziu + pár hodin na VŠ; 
- bude narůstat problém obsazení kateder; nutnost otevřené komunikace 
- personální politika – aplikovat nástroje hodnocení pedagogických pracovníků,  
- směrnice je třeba dodržovat nebo upravit 
- v rámci stanovených pravidel respektovat specifické potřeby jednotlivých kateder 

 
 

AS PF se bude v září znovu zabývat otázkou hodnocení a odměňování akademických 
pracovníků. 

 
 
Usnesení 1: 
Akademický senát PF UJEP na základě § 27 odst. 1 písm. c) zákona č. 111/1998 Sb., o 
vysokých školách a o změně a doplnění dalších zákonů, projednal a schvaluje návrh Rozpočtu 
provozních prostředků PF UJEP na rok 2022 v předloženém znění. 
Senát dále doporučuje pečlivě zvažovat mzdový vývoj na PF UJEP v návaznosti na strategii 
personálního rozvoje fakulty a jednotlivých pracovišť. 
 
hlasování:   pro – 10  proti – 0 zdržel(a) se hlasování, schváleno 
 
 
  



 
 
3. Informace z jednání Asociace děkanů pedagogických fakult ČR (AD) 
komentář prof. Škoda 

- funkce a činnost AD 
- pozice PF UJEP v AD 
- otázky úprav RVP a možných budoucích změn v akreditaci (profesní versus 

akademické programy) – postoje členů AD, možný vývoj 
________________________________________________________ 
 
4. Různé 

- Oprava podlah a další úpravy na děkanátu – hrazeno z přebytků CCV; 
- 50bar – další pokus o pronájem až po definitivním skončení rekonstrukce a obsazení 

CN – nejsou zákazníci. 
 
 
 
 
 
Příští řádné zasedání AS PF UJEP se koná ve středu 21. 9. 2022 v 15:00 h v místnosti 
CS227. 
 
 
 
 
 
Zapsala: Bc.Šárka Studecká      Mgr. Jana Pavlíková, M.A., PhD. 
15. 6. 2022   předsedkyně AS PF UJEP 
 
 
 
 
 
Příloha: Stanovisko předsedy EK AS PF UJEP k návrhu rozpočtu PF UJEP rok 2022 
 


